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OKRM/197/2023/Z/96

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 12. jednání sportovní komise rady města konaného dne 12. 12. 2023

Přítomni: Václav Fál, Jaromír Frank, Petr Kolář, Jaroslav Kotnauer, Ing.  Václav Protiva, 
Martin Sojka, Ing. Oldřich Souček, Bc. Pavel Šramhauser, Vojtěch Zach

Omluveni: Jaroslav Berka, Vladan Císler

Nepřítomni:

Hosté: Mgr. Barbora Čížková, Jana Kortusová, Ing. Jan Velikovsky, MBA

Schválený program:

1. Odsouhlasení obdržení zápisu z minulého jednání
Přijato usnesení č. 29/2023 (8 - 8,0,0)
Všichni členové obdrželi zápis z minulého jednání sportovní komise a souhlasí s jeho 
obsahem.

2. Sportovní zařízení města České Budějovice Ing. Jan Velikovský, MBA 
Přijato usnesení č. 30/2023 (9 - 8,0,1)
Ředitel Sportovního zařízení města České Budějovice pan Ing. Jan Velikovský, MBA 
informoval přítomné o rozhodnutí rady města z října 2023 poskytnout sportovním 
organizacím, které provozují svoji činnost ve všesportovní hale a v plaveckém stadionu 
slevu z nájmu ve výši 50%.
Seznam všech organizací, kterým bude sleva poskytnuta, zašle pan ředitel
 členům sportovní komise. Tato informace bude zohledněna při rozdělování dotací na 
celoroční činnost. Zároveň Ing. Velikovský, MBA zašle přehled výše nákladů na hodinu 
provozu sportovní haly, plaveckého a zimního stadionu. 
Během projednávání tohoto bodu se na jednání v 16:20 hod. dostavil člen sportovní komise 
pan Jaroslav Kotnauer. 

3. Žádost HC České Budějovice, z.s. o doplnění uznatelných nákladů do stávající smlouvy na 
sezónu 2023/2024
Přijato usnesení č. 31/2023 (9 - 8,0,1)
Vedoucí odboru školství a tělovýchovy Mgr. Barbora Čížková vysvětlila důvod, který vedl 
k nutnosti zpracování Dodatku č. 1 k původní  veřejnoprávní smlouvě č. 2023001531 
o poskytnutí dotace mezi Statutárním městem České Budějovice a HC České Budějovice, 
z.s. Zároveň předložila předmětné smlouvy z předchozích let jako důkaz, že v těchto 
smlouvách byly chybějící údaje vždy uvedeny. Členové komise přijali vysvětlení, že se 
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jednalo o neúmyslné administrativní pochybení a doporučili dodatek předložit radě města 
ke schválení.

4. Žádost SH ČMS - Sboru dobrovolných hasičů Kaliště o mimořádnou dotaci na kompletní 
opravu přenosné motorové stříkačky PS12 ve výši 90 tis. Kč.
Usnesení nebylo přijato (9 - 4,3,2)
V žádosti  uvedená motorová stříkačka byla zakoupena z mimořádné dotace města České 
Budějovice ve výši 212 000,00 Kč v roce 2019. 
Během jednání si komise prostřednictvím internetu i telefonicky ověřila aktuální hodnotu 
stříkačky typu PS12.  
Po diskusi a následném hlasování ve věci doporučení podpořit žádost o mimořádnou dotaci  
radou města usnesení nebylo přijato. 

5. Informace RM a ZM
Pan Petr Kolář informoval členy sportovní komise o průběhu jednání zastupitelstva města 
a schváleném rozpočtu na rok 2024.

6. Různé
Vedoucí odboru školství a tělovýchovy Mgr. Barbora Čížková informovala o svých plánech 
směřujících k většímu rozšíření sportu na základních školách. 
V počáteční fázi proběhne zjištění obsazenosti školních tělocvičen v hodinách mimo výuku.
Členové komise p. Protiva, Souček a Sojka vstoupili do diskuse na dané téma. Pan Zach 
poukázal na nutnost zjištění obsazení tělocvičen zejména u středních škol na území města.  
  

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

12. jednání sportovní komise rady města bylo ukončeno v 17:25 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Odsouhlasení obdržení zápisu z minulého jednání

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 29/2023:

sportovní komise rady města

b e r e  n a  v ě d o m í
zápis z minulého jednání sportovní komise.

K bodu: Sportovní zařízení města České Budějovice Ing. Jan Velikovský, MBA 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 30/2023:

sportovní komise rady města

b e r e  n a  v ě d o m í
informaci ředitele Sportovního zařízení města České Budějovice Ing. Jana Velikovského, MBA.
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K bodu: Žádost HC České Budějovice, z.s. o doplnění uznatelných nákladů do stávající 
smlouvy na sezónu 2023/2024

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 31/2023:

sportovní komise rady města

d o p o r u č u j e
Radě města České Budějovice Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. 2023001531 schválit. 

V Českých Budějovicích dne 12. 12. 2023

Zapsal(a): Kateřina Koptová, sekretářka komise

Ověřil(a): Jaromír Frank

Jaroslav Berka
předseda komise


